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Sted: Birkebeineren hotell 

Møteleder: Linda Svendsrud 

Til stede: Linda Svendsrud, May Kristin Lønseth, Leif Roger Stensgård, Stig Morten Fredheim, Jan 
Rune Bergh, Jørn Olav Bekkelund, Kjetil Dahlen, Torfinn Scheie, Gudmund Storlien, 
Martin Rønningen og Kristian Brenden. 

Forfall: Grethe Laeskogen og Kolbjørn Asphaug 

Kopi: Styret OSK 

  
 Ansvar / frist 
Evaluering sesongen 26-16. 
Internasjonalt har OSK sine utøvere prestert meget bra innenfor hopp med 
gode resultater spesielt av Maren Lundby og Kenneth Gangnes. 
Antallet renn i yngre klasser har vært bra på tross av utfordringer med 
avlysninger på grunn av værforhold i starten og på slutten av sesongen.  
Positivt med måten regionscupen er organisert på med trening/samling på 
lørdag og renn på søndag, dette sikrer stor aktivitet og mange hopp på tross 
av reiseavstander. Ikke alle enkelt renn er like flinke til å få til slike løsninger, 
spesielt KM i Tolga ble trukket fram som negativt i så måte. 
 
Terminliste 
Dommerutvalget er bekymret for utviklingen med at enkelt renn blir avlyst eller 
flyttet på grunn av enkeltpersoners manglende mulighet til å delta i 
arrangementsstaben. Ønskelig med et større samarbeid på tvers av klubber og 
at kompetanse på kjøring av dataprogram (EMIT eller Excel) fordeles på flere i 
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 Ansvar / frist 
klubber for å minske sårbarheten. Kurs i dette kan være innhold på 
kretssamling på Beitostølen. 
 
Informasjon på Facebook 
Alle klubber og team ble oppfordret til sende informasjon om saker som kan 
legges ut til Grethe Laeskogen grethe.naess@vegvesen.no  
 
 
Plan sesongen 16 – 17 (legges inn i handlingsplan) 
 
Arrangement: Viktig med opprettholdelse av Regioncup i sin nåværende form, 
og at samarbeidet med Hedmark fortsatt utvikles. At Regionscupen er for 
aldersklassen 13 -16, men at rennene skal være åpne for yngre og eldre 
utøvere er viktig. Samtidig som en også må tilrettelegge tilbudet for utøver i 
forskjellige aldre slik at ikke all får samme opplevelse. Utøvere som deltager 
fra 8 årsalder fram til 16 år vil ha hatt samme opplegg i 8 sesonger. Erfaringen 
med manglende hopping før renn i enkeltrenn gripes tak i og målsetningen er 
at dette ikke skal foregå i framtiden. 
 
Rekruttering: Viktig med et samarbeid mellom klubber for å få gode 
rekrutteringstiltak. Avviklingen av renn er viktig for å få gode opplevelser for 
utøvere og foresatte slik at renn fungere som rekrutteringstiltak. Barnehager 
og skoler er viktige arenaer for å skape rekruttering. Eldre utøver, også på 
landslagsnivå, bør involveres. Mange klubber har utstyr til utlån, også viktig p 
samarbeide her slik at en kan låne av hverandre ved behov. Den mobile 
hoppbakken til OSK kan brukes mer, samt at en må på tiltak for å få bedre glid 
i unnarennet (montere plastmatter). Ønskelig med samlinger også på 
sommertid, for eksempel Lierberget,  med fokus på hopping og allidrett i regi 
av OSK. 
 
Toppidrett: Teamene er viktig for å lykkes med dette. For de yngste videreføre 
Team OSK H/K, men at kretsen og teamene for de eldre utøverne involveres 
mer i arbeidsformen. LH har fått utfordringer med gruppesammensetningen på 
grunn av endringer med landslagsmodellen i forhold til tidligere år, men etter 
litt innkjøringsutfordringer forrige sesong ser det veldig bra ut nå med 11 
utøvere neste sesong. Økonomi er fortsatt en utfordring for teamet. LNC er 
godt etablert og ser framover, men har også utfordringer med økonomien. 
Både LH og LNC er positive til å bidra i rekrutteringsarbeid i kretsen. OSK tar 
initiativ til et arbeidsmøte om forening av ressurser og roller for de ulike 
aktører og økonomiske samarbedisformer. Fortsatt utfordringer med 
kostnader ved bruk av Lysgårdsbakken/Birkebeiner skistadion som trenings- 
og konkurranse arena. OSK har hatt et møte om problemstillingen. OSK tar 
initiativ til nytt møte sammen med teamene og LOP. 
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 Ansvar / frist 
Anlegg: Anleggsplan oppdateres med fullstendige opplysninger om anleggene 
i Lobakken og Grua. Smebybakken er revet og kan tas ut av planen. Planer for 
hoppanlegg på Gålå står litt på vent på grunn av krav om utarbeidelse av 
reguleringsplan og finansiering av denne. OSK sin anleggs komite involveres. 
 
 
 
Kretssamling 17. – 18. september 
Informert om rammen for samlinger og alle klubber/miljøer ble oppfordret til å 
komme med innspill til innhold for samlingen for H/K sin del. 
 
Søknad om Aktivitetsmidler: Søknadsfrist for aktivitetsmidler fra Oppland 
idrettskrets er 27. mai og alle ble oppfordret til å søke om støtte til tiltak. OSK 
sitter også på midler som det kan søkes på etter denne datoen. Generelt har 
H/K komiteen i kretsen en del midler som det kan søkes på. 
 
Eventuelt 
                - Store arrangement. Bekymring for hvordan gjennomføre store  
                  arrangement i et begrenset miljø. Signaler om at NSF ønsker å 
                  involveres seg mer direkte i slik arrangement. Hvilken konsekvens 
                  får det? 
                - Team OSK H/K. Ble diskutert i løpet av møtet og saken utgikk. 
                - Rennsøknader nest sesong. Viktig at fristen 1. september  
                   overholdes. Det kan ikke regnes med å få renn på bestemte datoer  
                   etter denne dato. 
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